
2.P ani Zdzis+awa Kanicz

3.Pani Jolanta Jendrycka

PROTOK6L Nr XX /2020

z sesli Rady cminy Rybno odbytej w dniu 29 pca 2O2O r.
w sala gimnaatyczna przy Szkole podstawowej im. Kawaler6w Ordgru U6miechu w Rybnie

ut. Vuyzwotenia 12 pod przewodnlctwem
Pani Marzanny Borkowskiej - Wiceprzewodniczqco, Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyiska _ Inspektor ds ObstugiRady iKadr,
Zastepca Kierownika Urzedu Stanu Cywilnego w Urzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:10, zakoficzono o godz.lo:so

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial9 Radnych

Nieobecni: Rafal Gniazdowskj, Dariusz Karbowskj, Sylwester Kasprowicz, piotr KornatowsKt,

Waldemar Reszka, El2bieta Rozentatska,

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protoKotu.

Spoza Rady cminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegrzynowski - W6Jt Gminy

- Skarbnik Gminy

- Sekretarz cminy
- lista obecnosci stanowi zalacznik do protoKoru

4.Pani Magdalena Anczykowska - Radna Rady powiatu Dzialdowskiego

S.Soltysi

- lista obecnosci stanowa zaqcznik do protoKotu

Porzqdok seajii

Ad.1 i 2 Otwarcie sgsii i stwlerdzonie prawomocnoSci obrad.

Obrady XXll sesji Rady Gminy Rybno otwozy+a o godz. 10:10 pani tvtazanna Bo*owska
Wicepzewodniczqca Rady Gminy.

Nastepnie pouczyla wszystkich ob€cnych, iZ obrady Rady Gminy sq rejestrowane za pomocE

uzqdzeh nagrywajqcych dtwiek.

Powitala wszystkich obeonych na sali obrad a nastepnie stwierdzila,2e po sprawdzeniu listy

obecnosci, na sali znajduje sie 9 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych

ucnwat.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Wiceprzewodniczqca Rady pzedstawila porzqdek dzienny obrad.

I .Otwarcio 6es.ii.

2.Stwierdzenie orawomocno6ci oblad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.Prry.iecle protokotu z XXI sesii Rady Gminy Rybno.

s.PodjQcie uchwal w nastepujlcych sprawach:
'1) zmiany Wjeloletniej Prognozy Finansowej cminy Rybno na tata 2020-2032i

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2020 rok;



3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grodziczno na realizacjQ zadania pn. ,'Pzebudowa drogi

gminnej Nr '183029N Rumienica - Zwiniaz - Hartowiec na odcinku Zwiniaz - Hartowiec";

4)wyra2enia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie lvykorzystywanego do kqpieli na terenie gminy

Rybno;

5) zmiany uchwaty w sprawie szczeg6lowych warunk6w ptzyznawania i odplatnoSci za uslugi

opiekuicze i specjalistyczne uslugi opiekuhcze, z wylqczeniem specjalistycznych ustug opiekuiczych

dla os6b z zabueeniami psychicznymi oraz szczeg6lowych warunk6w czesciowego lub callkowitego

zwolnienia z oplat, jak r6wne2 tryb ich pobierania

6.Wolne wnioski i zapytania.

T.Zrmnklecie 8esli.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany pozedku obrad.

Wnosek o zmiane pozqdku obrad nie wniesiono .

Nastepnie poddala pod glosowanie pozadek obrad.

Rada Gminy w glo6owanlu jawnym na ustawowy sktad Rady'15 Radnych w obecnosci 9

Radnych gloaami:

-..2a" - I
- ,,przeciw'- 0

- ,,wstrzymuiacych glQ" - 0
pr:yleh porzidek

lmienny wykaz glosowania nad przyjeciem poeqdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4.Przviecie orotokotu z XXI sesii Radv Gminv Rvbno.

PzyjQcie protokolu z XXI sesji Rady Gminy Rybno.

Wicepzewodniczaca Rady poinformowala, 2e protok6l z XXI sesji zostal wylo2ony do wgladu i do

czasu rozpoczQcia sesji nie zlozono do przewodniczecego wniosku o dokonanie pop€wek do

pzedlozonych projekt6w protokol6w

W zwiazku tym poddala pod g'losowanie protok6l z XXI sesji Rady Gminy.

Rada Gmlny w gfosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnoSci 9

Radnych glioaami:

-..2a" - I
-,,przeclw'-0
- ,,wstrzymujecych 8ie" {)
prryiQh protok6lz XXI 8o8ji Rady Gminy,

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem protokofu stanowi zalqcznik do protokolu.



Ad.5.Podiecie uchwal w nastepuiacvch spnwach

l.zmianv Wieloletniei Proonozv FinansoweiGminv Rvbno na tata 2020_2032

Wicepzewodniczqca Rady- Pani Mazanna Borkowska zwr6cila siQ do Radnego Bogdana

Wantowskiego o pzedstawienie opiniiw sprawie projektu uchwat.

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Wiceozewodniczqca Rady - Pani Marzanna Borkowska otworzyla dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pyta6 nie wniesiono.

Wicepzewodniczqca Rady zamknela dyskusje. po odczytaniu projektu uchwaly, poddala go pod

glosowan|e.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad R.dy 15 Radnych w obecnosci 9
Radnych, glosami:

- 0 -,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podigla uchwaQ Nr XXIU159/2020 w sprawie zmiany WieloletnieJ prognozy Finansowei cminy
Rybno na lata 2020-2032.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

2) zmian w bud2ecie Gminv Rvbno na 2020 rok

Wicepzewodniczaca Rady- Pani Marzanna Borkowska zwf6cila sie do Radnego Bogdana

Wantowskiego o pzedstawienie opiniiw sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji statych o projekcie uchwaly_

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Wicepeewodniczaca Rady - Panj Marzanna Borkowska otworzy+a dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny Bogdan Wantowski w)'ja6nil, i2 z uwagi na brak szczeg6lowych wyjaSnieh dotyczqcych

wydatk6w zwiezanych z promocjq gminy wstzymal sie od glosu na gtosowanym projektem uchwaly.

Na tym dyskusje zakofczono.

Wicepzewodniczqca Rady zamknela dyskusje. po odczytaniu projektu uchwaly, podda+a go pod

gilosowan ie.

Rada Gminy w gfosowaniu jawnym na u3tawowy skfad Rady lS Radnych w obecnosci 9

Radnych, gfosami:

- 0 -,,przeclw"
- 2 - ,,w8trzymujlcych sie"
podi?la uchwaQ Nr XX|U160/2020 w sprawie zmian w budtecio Gminy Rybno na 2O2O rok.

Uchwala stenowi zalacznik do protokolu.



lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaty stanowizaqcznik do protokolu

3l udziolonla Domocv finansowei dla Gminv Grodziczno na rcalizacie zadania Dn. ..Pzebudowa

drooi ominnei Nr l83O29N Rumienica -Zwiniaaz - Hartowiec na odclnku Zwiniatz ' Harlowiec"

WicepzewodniczAca Rady- Pani lvlazanna Borkowska zwr6cila sie do Radnego Bogdana

Wantowskiego o przedstawienie opiniiw sprawie projektu uchwaly.

Radny- Bogdan Wantowski przedstawil opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Wicepzewodniczaca Rady - Pani lllazanna Borkowska otwozyla dyskusjq nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Wioeprzewodniczqca Rady zamknela dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddala go pod

gbsowanre.

Rada Gmlny w glosowaniu jawnym na lstawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci I
Radnych, glosami:

- 0 -,,przeciw"

-2 - ,,wstrzymuiecych siQ"

podjQla uchwalg Nr XXll/161/2020 w spftrwie udzielenia pomocy finansowei dla Gminy

crcdziczno na realizacie zadania pn. ,,Przebudowa drogi gminnei Nri83029N Rumienica -
Zwiniarz - Hartowiec na odclnku Zwiniarz " Hartowiec".

Uchwala stanowi za+q6znik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizaqcznik do protokolu.

4)wvnrenia zqodv na utworzenie mieisca okazionalnle wykolzvstvwaneoo do kaoieli na tersnio

ominv Rvbno

Wicepzewodniczaca Rady- Pani Mazanna Borkowska zwr6cita sie do Radnego Bogdana

Wantowskiego o pzedstawienie opiniiw sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokotu.

Wicepzewodniczqca Rady - Pani Mazanna Bo*owska otwozyla dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesaono.

Wicepzewodniczqca Rady zamknela dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddala go pod

glosowanie.

Rada Gminy w gliogowanlu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci I
Radnych, glosami:

-9 -,,2a",

- 0 .,,przgciw"

- 0 - ,,wstrzymuiqcych giQ"

podj?h uchwale Nr )(Xll/162/2020 w spEwie wyra2enia zgody na utwonenie mieiac.

okazionalnie wykorry8tywanego do kqpieli na terenie gminy Rybno'



Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizahcznik do protokolu.

5) zmianv uchwalv w aorawie szczeq6lowvch warunk6w orzvznawania i odplalnosci za usluoi

opiekudcze i apecialistvczne usfuqi opiekuticze. z wvaaczeniem specialistvcznvch usfuo

oDieku/iczvch dla oa6b z zabudeniami pEvchicznvmi oraz szczeq6lowvch warunk6w

czgScioweoo lub calkowilgqo zwolnienia z oplat. lak r6wniei tivb ich pobiorania

Wicepzewodniczqca Rady- Pani Mazanna Borkowska zwr6cila sie do Radnego Bogdana

Wantowskiego o ptzedstawienie opiniiw sprawie projektu uchwat.

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Wicepzewodniczeca Rady - Pani Mazanna Borkowska otwozyla dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Wicepzewodniczqca Rady zamknela dyskrjsje. Po odczytaniu projektu uchwaly, podda+a go pod

giosowan|e.

Rada Gminy w gliosowaniu iawnym na ustawowy skfdd Rady 15 Radnych w obecnoSci 9

Radnych, glosami:

-9 - Ja",
- 0 - ,,przeclw"
- 0 - ,,wstrzymuiqcych sie"
podiQla uchwah Nr )UlUl63/2020 w sprawis zmiany uchwaly w sprawie szczeg6lowych

warunk6w pn yznawania i odptatnoSci za ustugi opiekufcze i specialistyczne uslugi

opiokuicze, z wyhczsniem apecialistycznych u8tug opiekuiczych dla os6b z zabuzeniami
psychicznymi oraz szczeg6{owych warunk6w czesciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat,
jrk r6wniet tryb ich pobieranla.

uchwala stanowi zatacznik do Drotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do prctokolu.

Ad.6.Wolno wnioski i zapvtania.

Glos zabralil

Sekretaz Gminy - Jolanta Jendrycka w swojej wypowiedzi odniosla sie do organizowania zebrai

wiejskich. Z uwagi na panujqcq sytuacje zebrania moge odbywad sie w solectwach, w kt6rych liczba

uprawnionych do wziQcia udzlalu nie ptzekecza 150. Wyjasnila, w jaki spos6b odbywac sig bedq

zebrania wiejskie pzy zachowaniu re2im6w sanitarnych.

Soltys solectwa Hartowiec - Bogdan Kopaiskj poruszyl problem sankcji za pojawienie sie zaka2ef po

zebraniu wiejskim; dalej podni6sl brak odpowiedniej organizacji poboru podatku w czasie pandemii.



Sekretarz Gminy - Jolanta Jendrycka wskazala,2e pracownik uzedu przed kontraktowal sie z

soltysami, czy wyra2ajq zgodQ na pob6r podatku w czasie pandemii. Zaptz*zyla twierdzeniom,

jakoby urzqd zadzialal nieprawidlowo w tej kwestii.

Radny - Eogdan Wantowski zwr6cil uwage, 2e nale2aloby wzia6 pod rozwage odstqpienie od

realizacji funduszu soleckiego na czas pandemii.

Sekretaz Gminy - Jolanta Jendrycka podkreslila, i2 ustawa o funduszu soleckim nie stoi w korelacji z

obowiezujqcym rozporzqdzeniem w sprawie ograniczei i zakaz6v't w zwiqzku z wystqpieniem

pandemii.

Rany - Adam Kasprowicz wni6sl zapytanie dotyczqce koniecznosci przebudowy drogi do l\4urawek.

Zaw6cil uwage, 2e z tej drogikozystajq mieszkaicy Koszelew.

W6jt Gminy - Tomasz Wegrzynowski wyjasnil, 2e modernizacja pzedmiotowej drogi ujeta jest w
planie naprawy dr6g. Sukcesywnie drogi bedq modernizowane.

Na tym dyskusje zakoiczono.

Ad.T.Zamknioclo obrad.

O godz.10:50 Wiceptzewodniczeca Rady Pani lvlazanna Borkowska - wobec wyczerpania dziennego

pozqdku obrad - zamknela obrad XXll sesjizwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoiczono.
Prcwadzlcy oblady:

Protokolowala: 
wcEpRzEwoDNrcz4cy

,NSPLI( IOF RAOY GI,iINY

^ A4 lrot,,,^,(K,ko*rolnxr Eao:ioboc:\ngRo

Do ninieiazego protokolu zahcznik tonnalny stanowi nagranie zawieGjqce obraz i dtwiek.


